



**JABATAN UKUR DAN PEMETAAN MALAYSIA
BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Sebutharga ini dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam bidang perkhidmatan di bawah bidang atau sub bidang yang berkaitan sahaja dengan menggunakan Sistem ePerolehan bagi menyertai Sebutharga berikut:

No. Sebut harga	Tajuk Projek	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh Iklan	Tarikh, Masa dan Tempat Taklimat	Tarikh Tutup
JUPEM SH7/2016	Perolehan perkhidmatan bagi penyewaan tiga puluh dua (32) unit mesin penapis air untuk Ibu Pejabat, Jabatan Ukur dan Pemetaan Malaysia (JUPEM), Kementerian Sumber Asli dan Alam Sekitar (NRE)	221502	5 September 2016 (Isnin)	9 September 2016 (Jumaat) Jam 10.00 pagi Bilik Mesyuarat Tingkat 15, Wisma JUPEM Jalan Sultan Yahya Petra, 50578 Kuala Lumpur	19 September 2016 (Isnin) Jam 12.00 tengahari

Kehadiran taklimat sebutharga adalah **DIWAJIBKAN**. Hanya penama yang dinyatakan dalam Sijil Kementerian Kewangan dibenarkan hadir. Wakil tidak dibenarkan hadir. Sila bawa bersama salinan sijil Kementerian Kewangan Malaysia pada hari taklimat.

Syarikat yang berminat untuk menyertai Sebutharga, perlu membuat pengesahan No. Kementerian Kewangan melalui atas talian atau emel kepada pegawai bertanggungjawab seperti di bawah :

Nama : Cik Nabillah binti Nazir

No. Telefon : 03-26170658

eMel : nabillah.jupem@1govuc.gov.my

Cadangan teknikal dan cadangan kewangan yang lengkap hendaklah dikunci masuk(key-in) ke dalam sistem e-Perolehan pada atau sebelum jam 12.00 tengah hari pada atau sebelum hari yang ditetapkan. Dokumen sokongan pula hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Ukur Dan Pemetaan Malaysia, Unit Perolehan, Bahagian Khidmat Pengurusan, Tingkat 12, Wisma JUPEM, Jalan Sultan Yahya Petra, 50578 Kuala Lumpur sebelum jam 12.00 tengah hari.

Tawaran Sebutharga yang lewat dikemukakan melalui Sistem ePerolehan serta kelewatan menghantar dokumen manual seperti mana arahan Sebutharga tidak akan dipertimbangkan.

Iklan ini juga boleh diakses melalui laman web www.eperolehan.com.my dan www.jupem.gov.my